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Van Doorn, Duisenberg, De Gaay Fortman, 
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Van der Stee, Van der S t o e l , T r i p , V o r r i n k , 
V r e d e l i n g en Westerterp -
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en 20), Van Rooijen (pt.6) en Schaefer ( p t . 
19 en 20) 
Sec r e t a r i s : drs.J.Middelburg 
A d j u n c t - s e c r e t a r i s s e n : mr.M.V.van Ginkel ( p t . 

1 t/m 7) 
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8 t/m 23) 

1 a. Notulen van de vergadering van 11 december 1973 
(nr.6261 en 6261b) 

De notulen worden va s t g e s t e l d na de w i j z i 
gingen opgenomen i n b i j l a g e I . 

1 b. Notulen van de vergadering van 13 december 1973 
(nr.6262 en 6262b) 

De notulen worden vastgesteld na de w i j z i 
gingen opgenomen i n b i j l a g e I I . 
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Zeer Geheim -6- MR 4 j a n u a r i 1974 
(pt.4a) 

M i n i s t e r Pronk had begrepen dat er met 
de Belgische regering slechts één gesprek zou z i j n . 
Dan kan het r e s u l t a a t van de onderhandelingen n i e t 
e e r s t nog worden besproken i n de Nederlandse minis
t e r r a a d . Daarom zou d i r e c t a l het aanbod moeten 
worden gedaan dat Nederland ber e i d i s te betalen 
voor een verder weg gelegen pla a t s of een schonere 
r a f f i n a d e r i j . Door aan het p r o j e c t deel te nemen 
worden de kansen dat de afspraken worden nageleefd, 
ook g r o t e r . 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t verwacht van het 
l a a t s t e een tegengesteld e f f e c t . M i n i s t e r Van der Stoel 
z a l met m i n i s t e r Lubbers de komende maandag i n 
Brussel oriënterend over deze kwestie kunnen spreken, 
zodat nieuwe punten i n de volgende m i n i s t e r r a a d kunnen 
worden besproken. Maandag zou nog n i e t s van een 
bere i d h e i d om mee te betalen moeten worden getoond. 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t merkt op dat men i n 
de verkennende besprekingen nog n i e t t e ver moet 
gaan en dat het p r e t t i g i s i e t s achter de hand te 
hebben. 

De raad b e s l u i t het volgende: 
1°. De m i n i s t e r s Van der Stoel en Lubbers z u l l e n 

maandag 7 j a n u a r i i n Brussel eventueel met hun 
Belgische ambtgenoten een oriënterend gesprek 
hebben. 

2°. Zodra de Belgische r e g e r i n g terzake haar stand
punt h e e f t bepaald, z a l een d e l e g a t i e de o f f i 
ciële besprekingen openen en o.a. tra c h t e n te 
bereiken dat de r a f f i n a d e r i j op een z u i d e l i j k e r 
gelegen p l a a t s wordt gebouwd. 

4 b. Conclusies van de coördinatiecommissie dd. 2 l a n u a r i 
1974 ( B r i e f van de s t a a t s s e c r e t a r i s van Buitenlandse 
Zikïïn B r i n k h o r s t dd. 2 j a n u a r i 1974, nr.1442, met 
b i j l a g e ) 

M i n i s t e r Van der Stoel h e r i n n e r t eraan dat 
op 7 j a n u a r i een extra-vergadering van de EEG-
m i n i s t e r r a a d zou worden belegd over de problematiek 
inzake h et regi o n a l e fonds, waarover de discussie 
medio december i s vastgelopen. I n de tussenliggende 
periode hoopte men op een oplossing door b i l a t e r a l e 
contacten tussen Groot-Brittannië en Duitsland. u ^ 
hoop i s n i e t i n v e r v u l l i n g gegaan en van Duitse z ^ J a e 

i s om u i t s t e l van de m i n i s t e r r a a d gevraagd. Staats 
s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t zou de conclusies van de 
coördinatiecommissie nu n i e t verder w i l l e n behande
l e n . 



Zeer Geheim -7- MR 4 j a n u a r i 1974 
(Pt. 

M i n i s t e r Van der Stee vraagt o f er i n 
het Nederlandse denken inzake h e t r e g i o n a l e fonds 
een omslag i s , omdat men a a n v a n k e l i j k v e e l d i c h t e -

b i j h e t Duitse standpunt h e e f t gestaan. M i n i s t e r 
Westerterp s l u i t z i c h h i e r b i j aan; h e t l i j k t hem 
p o l i t i e k gezien v e e l j u i s t e r de Duitse l i j n t e 
volgen. Tot nu toe h e e f t men van Groot-Brittannië 
nog n i e t v e e l gezien w a a r u i t zou kunnen b l i j k e n 
dat h e t b i j v . een voor s t a n d e r i s van h e t v r i j e 
v e r keer van produkten binnen de EEG. 

M i n i s t e r Van der S t o e l e r k e n t dat de 
Nederlandse voorkeur was g e r i c h t op een concen
t r a t i e van de h u l p aan s l e c h t s een b e p e r k t a a n t a l 
r e g i o ' s , zoals ook D u i t s l a n d v o o r s t a a t . Aan de 
andere k a n t i s h e t b e r e i k e n van een akkoord voor 
Nederland zo b e l a n g r i j k d a t men z i c h b i j een 
compromis n e e r l e g t . Daarom i s wat water i n de 
principiële w i j n gedaan. 

De raad b e s l u i t d i t punt aan t e houden 
t o t de volgende v e r g a d e r i n g . 

c. Reizen van P r i n s Bernhard 

M i n i s t e r Van der S t o e l merkt op d a t 
P r i n s Bernhard i n augustus op t e r u g r e i s naar 
Nederland Saoedi-Arabië h e e f t aangedaan en daar 
toen door een b r o e r van ko n i n g F e i s a l voor een 
bezoek aan d a t l a n d i s u i t g e n o d i g d i n z i j n 
k w a l i t e i t van v o o r z i t t e r van h e t World W i l d L i f e 
Fund. P r i n s Bernhard h e e f t d i e u i t n o d i g i n g toen 
aangenomen, maar h e t i s n i e t gewenst dat P r i n s 
Bernhard op d i t moment naar Saoedi-Arabië zou 
gaan, omdat daarvan een b e e l d kan u i t g a a n d a t 
v e r g e l i j k b a a r i s met h e t bezoek van dr.Van R o i j e n 
aan Saoedi-Arabië; a l s na t e r u g k e e r geen verande
r i n g i n h e t b e l e i d van Saoedi-Arabië zou komen, 
zou dat worden u i t g e l e g d a l s een f a l e n van de 
m i s s i e . I n t u s s e n h e e f t P r i n s Bernhard de u i t n o d i 
g i n g reeds voor de o l i e c r i s i s aanvaard, zodat een 
afzegging ook v e r k e e r d kan worden u i t g e l e g d . Daarom 
moet aan een bezoek i n de voorzomer o f daarna 
worden gedacht. Spreker w i j s t ook op de g o o d w i l l 
d i e van zo'n bezoek kan u i t g a a n . Voorts h e e f t 
P r i n s Bernhard, n i e t i n z i j n k w a l i t e i t van voor
z i t t e r van h e t World W i l d L i f e Fund, een u i t n o d i 
g ing voor een bezoek aan Polen ontvangen. Spreker 
h e e f t e i n d j a n u a r i een ontmoeting met de Poolse 
m i n i s t e r van b u i t e n l a n d s e zaken, w a a r b i j d i t be
zoek nader aan de orde kan komen. Spreker zou 
w i l l e n a d v i s e r e n h e t bezoek aan Polen i n h e t midden 
van d i t j a a r a f t e leggen en de f i n a n c i e r i n g ervan 
ten l a s t e van de s t a a t t e brengen. 


